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Název:  Hluboká baseball & softball club z.s.
Sídlo:  Sportovní 1276, 373 41 Hluboká nad Vltavou
Provozní doba: pondělí až pátek 8:00-16:00
Právní forma:  Spolek
IČ:  266 07 255
Den zápisu:  7. listopad 2002 
Bankovní spojení: 181 441 269 / 0300
Webové stránky:  www.baseball-hluboka.cz
Sociální sítě:  @baseballhluboka

Předseda klubu David Šťastný, stastny@hluboka.cz
 00420 723 584 866

Sportovní ředitel Martin Mužík, muzik@sport-hluboka.cz 
 00420 725 986 737

Sportovní koordinátor Ondřej Konvalinka, konvicky@seznam.cz
 00420 776 794 474

Vznik, působnost a poslání

Základním poslání Hluboká baseball & softball club z.s. /dále jen SK/ je orga-
nizovat sportovní činnost a vytvářet pro ni materiální a tréninkové podmínky, 
vytvářet možnosti pro užívání sportovišť pro zájemce z řad veřejnosti, ze-
jména pak mládeže, vytvářet ekonomickou základnu pro splnění svých cílů, 
a to zejména vlastní hospodářskou činnost. Další ze základních poslání SK 
je budovat, provozovat a udržovat tělovýchovná a jiná zařízení, která vlastní 
nebo užívá. SK vede své členy k dodržování etických a mravních pravidel. 
Posledním základním posláním SK je dalšími formami činnosti pomáhat roz-
voji veřejného života, kultury, zdraví apod. V obci/okrese/obvodu, zejména 
formou veřejně prospěšných akcí, organizační a osvětovou činností.
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Ohlédnutí za sezonou 2020 

Covidová sezóna
V roce 2020 jsme zahájili druhé čtvrtstoletí existence hlubockého base-
ballového klubu. Toto přelomové období se nepochybně zapíše do naší 
historie jako Covidová sezona. V naší paměti ale půjde také o sezónu, 
kdy Hluboká vykročila do další etapy rozvoje baseballu nejen ve městě, 
ale v celém jihočeském regionu. Po dlouhých letech snah jsme dokončili 
rozsáhlou rekonstrukci a modernizaci našich hřišť a… A to je hlavní, po-
stoupili jsme do extraligy.

Spolupráce se Sokolem
Náš baseballový a softbalový klub je nedílnou součástí hlubockého So-
kola a tomu odpovídá i perfektně fungující spolupráce s dalšími členský-
mi oddíly tělocvičné jednoty. Byli jsme tak určitě dalšími v řadě, které 
potěšila pokračující modernizace Sokolovny, v rámci níž byla za přibližně 
300 tisíc korun opravena kotelna, elektrorozvody, topení a klimatizace.

Dokončili jsme rekonstrukci našich hřišť
V roce 2020 se nám navzdory koronavirové pandemii a díky více než 
šestnáctimiliónové investici, na níž poskytlo dotaci Ministerstvo školství, 
mládeže a tělovýchovy ČR a město Hluboká, se nám podařilo dokon-
čit zásadní rekonstrukci hřišť v hlubockém sportovně relaxačním areálu. 
Čtveřice herních ploch se dočkala nových povrchů, závlahou a aktivní 
drenáží. Nové jsou střídačky, ploty a především prvky pro zvýšení bez-
pečnosti na hřišti. K dispozici je také několik nových pálkařských klecí, z 
toho jedna krytá pro zimní přípravu. Takže. Vzhůru do extraligy.

Trenéři
Letošní rok nám zásadně zkomplikovala koronavirová pandemie a s ní 
spojená vládní protiepidemická opatření. Přesto se nám podařilo pokra-
čovat ve vzdělávání dalších našich členů na Horské klinice trenérů. Cel-
kem si 3. třídu trenérské licence zajistilo pět trenérů. Další školení pro 
trenéry 2. a 3. třídy budou pokračovat v březnu.

Zapisovatelé
Ani zapisovatelé to neměli v uplynulém roce lehké, i tak se ale podařilo 
vyškolit pět nových zapisovatelů, kteří budou v roce 2021 důležitou sou-
částí organizace mládežnických a mužských zápasů. 

Rozhodčí
Ve skvělé práci pokračoval Tomáš Špilauer, který stabilně působil v čes-
ké nejvyšší soutěži, extralize. Dalším mladým rozhodčím, pohybujícím se 
v mužském baseballu, byl Jan Michalec, jenž rozhodoval v 1. lize, druhé 
nejvyšší soutěži v České republice.

Sportovní část
Všechny naše týmy se letos umístily na skvělých příčkách. Největším 
úspěchem klubu bylo jednoznačně 1. místo v první lize a následný po-
stup do české extraligy. Zhodnocení všech našich kategorií pohledem 
hlavních trenérů najdete dále ve výroční zprávě. 

Reprezentanti
V roce 2020 oblékl reprezentační dres Martin Mužík, který vyrazil se 
seniorským národním týmem na Kanárské ostrovy, kde absolvoval tý-
denní soustředění kombinované se čtyřmi zápasy se Španělskem. Další 
hlubočtí reprezentanti se zúčastnili pouze reprezentačních soustředění, 
protože všechny jejich akce byly zrušeny kvůli koronaviru. Širším výbě-
rem reprezentací prošli Daniel Bárta, Lukáš Chromý a Jan Sekyrka U12, 
Michal Cajz U15, Matěj Vlach U18 a Petr Vojta U23. Za softbalovou repre-
zentaci pak  Karolína Dvořáková U16. 

Máme se na co těšit
Letos bychom chtěli znovu v Hluboké nad Vltavou uspořádat All Star 
Game českého baseballu, ve kterém se zde loni utkala reprezentace U23 
s výběrem extraligy. V plánu máme také vybudování umělého osvětlení 
na našich hřištích.

David Šťastný
předseda klubu
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Z důvodu karantény se ani naší nejmladší kategorii nevyhnuly odkla-
dy tréninků a zápasů na začátku jara 2020. Po dlouhé Covidové pau-
ze, která nás zastavila v právě probíhající baseballové přípravě na jar-
ní část sezóny jsme se hned jak to šlo pustili do venkovních tréninků. 

Na prvním letošním turnaji 13.6. dokonce byla 100% účast a tak jsme 
se doma mohli předvést v plné parádě, a to včetně třech nováčků, 
kteří trénovali teprve první týden. 

Jihozápadní oblast U7 přibrala do soutěže i tým ze Severozápadu Pi-
ranhas Beroun z kategorie dětí do osmi let. Příslib silnějšího soupeře 
byl hnacím motorem k lepším výsledků. Pokud chce tým růst a zlep-
šovat se, musí bojovat se silnějšími soupeři, jinak se nemá jak zlepšo-
vat. Přizváním Berouna se tak oblast rozrostla na pět týmů a slibovala 
tím vždy čtyři zápasy v jednom dni.  

Druhý předprázdninový turnaj se konal na hřišti Wolfs v Domažlicích 
a to 28.6. společně s turnajem U13, a tak mohli hráči o pauze nakou-
kávat velký baseball.

Další etapou sezóny byl vždy programem nabytý a perfektně připra-
vený Letní baseballový kemp na našem domácím hřišti. Kempu se v 
kategorii U7 zúčastnilo celkem 17 hráčů a klobouk dolu před jejich 
výdrží. Počasí nám přálo a společně se skvělými asistenty jsme jim 
opravdu moc volna nedopřáli.

Na konci prázdnin se znovu rozjela tréninková a turnajová část nabytá 
zápasy. Hned na úvod školního roku se čtyři nejstarší hráči z U7 při-
dali k mladším z U9 a společně odehráli krásný turnaj ČBP U8 v Praze 
na Kotlářce. Tam naši špunti získali krásné druhé místo po úžasném 
semifinálovém obratu s pražskými Eagles a následným finále z praž-
ským Tempem. 12.9. jsme vyrazili bojovat do Plzně a odvezli si domu 
zaslouženě čtyři výhry. 

Posledním turnajem bylo finále na západě Čech v Merklíně, kde vlád-
la skvělá atmosféra a také bojovnost našich válečníků. Celkově jsme 
skončili na krásném druhém místě v oblasti hned za Piranhas Beroun 
U8 a máme placky doma. 

No a co dodat… vládní omezení nám všechno zastavilo (svět se ale ne-
zhroutil) a my musíme cvičit doma individuálně. Polovina týmu přešla 
k Radkovi Drmotů do U9 a druhá polovina bude válčit pod vedením 
Ondry Konvalinky v U7.

U7 zhodnocení sezony
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Michal Kubát
hlavní trenér

Vladimír Salaba
asistent trenéra



V klubech formátu Hluboké se v baseballu posunují kategorie po dvou 
letech. Přesto jsme si dost netypicky vychutnali největší radost díky 
úspěchu vlastně jen na jeden turnaj poskládané kategorie U8.

Herní praxi získávali U8 zejména v  červnu v  turnajích regionálního 
přeboru, kde hrály buď za  U9 a nebo za U7.  Dobrým a intenziv-
ním tréninkem prošly na letním kempu. Rozhodující však pro ně bylo 
třídenní týmové soustředění, které jsme měli ke konci srpna. Během 
něj si děti udělaly skvělou partu. Zažily náročné sehrávací tréninky. 
Odehrály 4 těžké přípravné zápasy proti U9 a zažily atmosféru All 
star game, při které mohly pozorovat naživo svůj vzor Martina Muží-
ka. Jistě si přitom představovaly, jak jsou na hřišti a daří se jim stejně 
dobré akce jako Martinovi.

Za týden na Českém baseballovém poháru U8 Čechy se předvedly. 
Hrály s obrovským zápalem a na lavičce se dokázaly úžasně povzbu-
zovat. V obraně střídaly čisté směny s těmi, kdy na co šáhly to zkazily, 
ale vždy se dokázaly zvednout. A s trochou štěstí postoupily do fi-
nále. To štěstí jsme si vybrali při postupu ze skupiny, kde se o postu-
pujícím rozhodovalo mezi Hlubokou a Pardubicemi. Oba týmy měly 
bodově stejnou bilanci a o postupu Hluboké rozhodl jeden jediný do-
běh navíc. 

Nejlepší výkon sezóny si U8 nechaly na semifinále proti jasnému favori-
tu Eagles Praha, které během turnaje bylo dominantní hlavně v obraně. 
Devizou Hluboké byl naopak útok. Polovina utkání probíhala podle da-
ných not, ale za stavu 5:13 přišla perfektní pálka Hluboké, která zname-
nala snížení na 10:13. Malí Eagles se roztřásly nervozitou, zatímco malí 
Sokolové rázem byly o hlavu vyšší, silnější a rychlejší. Přišla směna vy-
nikajících zákroků v obraně, další skvělá 5 bodová směna na pálce a šlo 
se do dohrávky za stavu 15:13. I když v té směně dvakrát vypadl hluboc-
kým míč z rukavice, dokázali zahrát tři outy dříve než doběhl vyrovná-
vací bod Eagles. Finále se stalo skutečností. V něm bylo Tempo Praha  

o kousek lepší, ale pro Sokol Hluboká to 
byl i tak nečekaný úspěch. Děti vyhrály 
svůj první velký pohár a medaile ve své 
zatím krátké baseballové kariéře.

Za celou sezónu zaslouží absolutorium 
realizační tým trenérů i rodiče, kteří pro nás byly oporou i podporou.

Za realizační tým U9 
Radek Drmota

Trenéři U8: Vladimír Salaba (head coach), Michal Kubát, Radek Drmo-
ta, David Lískovec, Jan Ziegelbauer, Dušan Hanzal

Hráči, kteří získali trofej: Lada Borovcová, Katka Lískovcová, Adria-
na Salabová, Jonáš Hanzal, Jiří Chmel, Lukáš Pirgl, Antonín Machart, 
Martin Sýkora, Šimon Randl, Jakub Kubát, Sebastian Ziegelbauer

U8 zhodnocení sezony

Vladimír Salaba
hlavní trenér
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Michal Kubát
asistent trenéra

Radek Drmota
asistent trenéra



V říjnu 2019 jsme převzali tehdejší tým U7+U8 od Michala Pirgla, který 
děti svou hravostí naučil lásce ke hře zvané t-ball. Vytvořili jsme širší 
realizační tým trenérů a rodičů, abychom v zimní přípravě vedli inten-
zivnější tréninky. Připravovali jsme se na coach ballovou sezónu. 11 dětí 
se přihlásilo do seriálu zimní little league. Tam se hodně naučily a hez-
ky se promísily s plzeňskými, ledenickými a trhovosvinenskými hráči. 

Na začátku března 2020 už jsme byli spokojeni s tím, jak se děti po-
sunuly na pálce, házení a chytání ale stále bylo těžkým oříškem. V tu 
dobu nám další přípravu narušila covidová pauza. Po rozvolnění jsme 
se naplno vrhli znovu do příprav a společně s dalšími kouči z regionu 
naplánovali rozpis přeboru, kdy se hrál turnaj každý víkend. To dětem 
nesmírně prospělo. Ačkoli byly jejich výkony stále dosti nevyrovnané, 
prošly hodně zápasy a herními situacemi. Absolvovaly turnaj v běž-
ných letních podmínkách, tropický turnaj v Plzni a poslední bahenní 
na Hluboké stál také za to. Do turnajů jsme postavili dva týmy, modré 
a bílé, což se ukázalo jako pragmatické rozhodnutí. Všichni hráli. No-
váčci i menší a mladší, kteří by jinak museli často střídat. Také my ko-
učové jsme měli dost prostoru se uplatnit a ti začínající nabrali cenné 
zkušenosti. Atmosféra zápasů a turnajů byla báječná. Domácí rodiče 
připravovali stánek s občerstvením, všichni upřednostňovali dobrou a 
férovou hru před vlastními ambicemi. Obrovský dík za tyto nadstan-
dartní záležitosti patří Davidovi a Alence Lískovcových. 

Závěrečné turnaje po prázdninách rozhodly o celkovém a zaslouže-
ném vítězství Plzně před Ledenicemi a dvěma hlubockými týmy. V 
posledním turnaji nastoupilo ve všech týmech mnohem více hráčů, 
než kolik se jich objevovalo během červnových turnajů. To je výhra pro 
oblast v této dětské kategorii. Znamená to, že i další sezónu by měla 
mít U9 vysokou úroveň. 

Po posledním červnovém turnaji následoval červencový letní kemp. U 
každé kategorie bylo několik trenérů. Díky tomu jsme se mohli hodně 
zaměřit na naše slabší stránky, tedy především na házení a chytání. Na 
srpnovém kempu a soustředění nám velmi pomohli zkušení koučové 
Michal Pirgl a Dušan Hanzal. Děti se také hodně zlepšily. Na září a říjen 
jsme pak do sestavy začlenili dva pracovité a zkušené hráče z Trho-
vých Svinů. Ti vyšperkovali naše vnitřní pole. Postupně jsme se připra-
vovali na domácí MČR U9 za účasti 17 týmů. 

Cítili jsme se silní, ale na turnaji prakticky neexistovalo slabé mužstvo. 
V rámci naší skupiny jsme hráli klíčový zápas s Jihlavou o postup mezi 
osm nejlepších týmů. Měli jsme skvělý úvod, jenže dobrý výsledek jsme 
ztratili po dvou špatně zahraných pěti bodových směnách v obraně. 
Ve skupině jsme dosáhli dvou výher a dvou porážek. To stačilo pouze 
na 4. místo ve skupině, což znamenalo hrát o 13. - 17. místo. Všechna 
následující utkání jsme po dobré hře vyhráli a zaujali tak v dané situaci 
nejvyšší možnou 13. příčku. 

FV sezóně 2020 jsme odehráli méně zápasů kvůli výpadku dvou měsí-
ců jarní části. I tak máme na co vzpomínat. Regionální turnaje byly vel-
mi přátelské. Na MČR U9 jsme měli výborné podmínky a při zápasech 
zažívali díky našim divákům neopakovatelnou atmosféru.

U9 zhodnocení sezony
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Radek Drmota
hlavní trenér

Michal Kubát
asistent trenéra

Vladimír Salaba
asistent trenéra



U10 a U11 v sezóně 2020

1312

Martin Macháček
hlavní trenér

U10 Tým ve složení Aleš Stibůrek, Jiří Svatoň, Adéla Trunečková, Dan Bár-
ta, Martin Macháček, Václav Zeman, Tomáš Tesař, Marek Hrubý, Augu-
stin Plátenka, Petr Mužík, Robert Heltzel, Matěj Šafařík, Patrik Janák, 
Matouš Mlýnek, Jakub Frantál, Adam Novotný, Josef Joza, prodělal 
poměrně intenzivní zimní přípravu, a tak očekávání od sezóny 2020 
byla mnohem větší než výsledky, kterých jsme nakonec dosáhli.

V uvedených intenzivních trénincích nás bohužel naprosto zastavi-
la koronavirová pandemie, a protože jsme netušili jakou formou dis-
tančně trénovat, jediným nástrojem, jak nenechat všechnu snahu na-
zmar, bylo působit na děti prostřednictvím rodičů. Hráči pravidelně 
dostávali motivační videa s výzvami, které měli plnit, natočit a poslat 
zpět trenérům. Do řádného tréninku se děti zapojily hned od prvního 
rozvolnění protiepidemických opatření 3x týdně po dvou hodinách 
tréninku. Bohužel jsme kvůli pandemii přišli o pomyslný zlatý hřeb 
sezóny v podobě Silver a SuperCupu.

V neděli 24. května nás čekal první výjezd do Prahy. Na hřišti SaBatu 
jsme po velkém boji v prvním zápase podlehli 4:3, ale hned v druhém 
zápase jsme si spravili chuť výhrou 9:3.

Následující víkend, v sobotu 30. května, nás čekal soupeř nejtěžší, 
krčský tým Eagles. Po úspěšné první směně prvního zápasu, kdy jsme 
vedli 1:0 a zaskočené soupeře jsme mohli mít na lopatkách, kluky roz-
hodily některé nespravedlivé verdikty rozhodčího a bohužel už se do 
psychické pohody zpět nedostali. Prohráli jsme tedy oba zápasy vel-
kým rozdílem 10:1 a 5:13.

V sobotu 6. června jsme dorazili na kladenské hřiště na dvojzápas s 
týmem Miners. Do prvního zápasu nastoupili kluci velmi motivovaní. 
Chtěli vyhrát, a tak si šli dravě za svým. Na nadhozu nás tentokrát 
velmi podržel Dan Bárta, který odházel skvělý zápas a sekundoval 
mu Matouš Mlýnek na pozici catchera. Všichni kluci předvedli skvělé 

zákroky v poli a na pálce a zápas jsme vyhráli poměrem 10:2. Ve dru-
hém zápasu jsme pak bohužel podlehli 9:7, ale jsem rád, že se ukázalo, 
že se naše U11 dokážou zvednout ze dna. Po stavu 9:2 pro Miners se 
v dohrávce poslední směny povedlo poslat domů pět bodů, a za sta-
vu 9:7 jeden out. Plné mety se pak bohužel nepodařilo ani jednomu 
pálkaři odpálit. 

13. června nás měl čekat dvojzápas na pražské Kotlářce. Bohužel z 
důvodu deště jsme odehráli pouze jeden. S Kotlářkou jsme se rvali o 
každý bod, a ačkoliv jsme celý zápas vedli, v dohrávce jsme nakonec 
po několika chybách podlehli 6:5. Z druhého zápasu jsme stihli roze-
hrát první směnu, kdy jsme skončili při stavu 2:1 pro Hlubokou a zápas 
byl odložen. Dohrával se 27. 6. před dvojzápasem s Eagles B, kdy se 
nám podařilo Kotlářku porazit v poměru 10:7

20. června jsme měli odehrát zápasy s Tempem Praha, bohužel stále 
pršelo a hřiště nebyla ve hratelném stavu. Zápasy se tak odehrály první 
srpnový víkend ve Spáleném Poříčí. I tento dvojzápas nakonec skončil 
jednou výhrou a jednou prohrou. Opět se ukázalo, že pokud budeme 
mít dobrého nadhazovače, jakým je po celou základní část Dan Bárta, 
bude na něj adekvátně reagovat celý tým a budeme vyhrávat.

Aleš Truneček
asistent trenéra



o čtyři body. Závěr utkání ovšem patřil nám a po fantastickém nad-
hazování se dostavil i úspěch v útoku a výhra Hluboké. Myslím si, že 
kluci v tomhle zápase odevzdali opravdu veškeré své zbylé síly a na 
poslední zápas turnaje s pražským Tempem, nám již žádné nezbyly, 
což znamenalo prohru 13:3.  Na MČR jsme tedy nepostoupili.

Turnaje 2020
Ve dnech 27. – 30. srpna jsme se s U11 účastnili turnaje Back2School 
na pražském Tempu. Ve skupině „C“ jsme byli s Eagles White a Hro-
chy Brno. Je těžké nastupovat do turnaje, když hned v prvním zápase 
hrajete s úřadujícím mistrem. Herní rozdíl mezi námi a brněnskými 
Hrochy byl obrovský. Výsledek zápasu 20:0. Ten samý den zápas s 
Eagles White byl opět přetahovanou o každý bod a nakonec jsme 
podlehli poměrem 14:13. Série proher pokračovala, když nás přehrál 
tým Arrows Ostrava poměrem 16:0 a skončila až posledním zápasem 
s Technikou Brno výhrou 10:0. Celkově jsme obsadili předposlední 11. 
příčku v turnaji.

18. – 20. září nás čekal poslední turnaj sezóny a zároveň jediný turnaj v 
sezóně pro kategorii U10. Český baseballový pohár pro nás byl malým 
baseballovým svátkem. Jednak se konal v domácím prostředí a pak 
už všichni tušili, že znovu přijdou vládní nařízení spojená s pandemií 
koronaviru, která by mohla sezónu ze dne na den opět vypnout. Akci 
se proto chtěl každý užít naplno.

Za tým U10 hráli:  Matouš Mlýnek, Jiří Svatoň, Martin Macháček, Vác-
lav Zeman, Augustin Plátenka, Petr Mužík, Robert Heltzel, Matěj Šafa-
řík, Patrik Janák, Jan Novotný, Ondřej Holeček, Lukáš Čermák, Jakub 
Váňa. Hned v prvním zápase kluci nastoupili proti nám málo známé-
mu týmu Rytíři Trutnov. Souboj to byl opravdu rytířský a naši kluci z 
něho vyšli vítězně, výsledkem 13:5. Z prvního utkání bylo patrné, že 
tým má šťávu a kluci chtějí vyhrávat. Následoval druhý zápas s týmem 
SaBaT Praha, opět pro Hlubokou vítězný s výsledkem 12:7. Celý tým 
pracoval naprosto úžasně a zejména mladí kluci, kteří tým doplnili, 
se velmi rychle zapojili a stali se součástí hlavní sestavy. Třetí zápas 
jsme bohužel podlehli těžkému soupeři Cardion Hroši Brno poměrem 
17:6 ale i přesto bylo na co se dívat. Další den jsme hráli s Technikou 
Brno, kterou jsme těsně porazili 5:4. Tým celou dobu prohrával a v 
poslední směně při posledním nadhozu zápasu se nám podařilo skóre 
obrátit a vyhrát. Kluky zkušenost, že hra trvá do doby, než ji rozhodčí 
ukončí, neskutečně posunula. probojovali jsme se do Play-off a hráli 
o umístění.

První zápas s Kotlářkou jsme sice prohráli 5:0, ale opět se bylo na co 
dívat a náš pražský rival to neměl jednoduché. Následoval zápas s 
Nuclears Třebíč. Nuclears jsou v mládežnických kategoriích považo-
váni za velmi dobrý tým a našim U10 se podařilo v opravdu vypjatém 
utkání vyhrát 12:9. Bylo to vydřené vítězství, ale velmi cenné. Poslední 
zápas jsme si zahráli proti Miners Kladno. Prohráli jsme ho 15:3, ale 
rozhodně bylo na co se dívat. Hráči předváděli nádherné zákroky a 
kotel fanoušků byl famózní. Tým U10 Sokola Hluboká tak vybojoval 
krásnou 6. příčku ze 17 účastníků a za sebou nechal řadu věhlasných 
týmů. V příští sezóně si myslím, že právě tento tým bude naším „že-
lízkem v ohni“. 

Poslední hrací víkend byl pro hlubocké U11 velmi úspěšný. 27. června 
jsme přejeli na krčské hřiště, kde jsme dvakrát porazili tým Eagles 
B 12:2 a 4:10. Tu sobotu se ve hře postupně vystřídali všichni hráči 
i nováčci, kteří normálně hrají méně než ostatní. V základní části se 
hlubocké U11 umístily na čtvrté příčce ze sedmi týmů. Pořadí v oblasti 
bylo následující: 1-Eagles, 2-Miners, 3-Tempo, 4-Hluboká, 5-Kotlářka, 
6-Sabat, 7-Eagles B.

Postup na MČR se nám bohužel na kvalifikačním turnaji nepodařil
Po prázdninách ve dnech 21. - 23. srpna jsme se v krásném areálu 
Hrochů Brno účastnili kvalifikačního turnaje na MČR. Vylosováni jsme 
byli do skupiny „C“ společně s týmy: Miners Kladno, Hroch Brno, SaBat 
Praha, SK Kotlářka a Tempo Praha. Kromě Hrochů tedy šlo o nám dobře 
známé soupeře ze základní části regionální soutěže, přesto jsme do tur-
naje naskočili prohrou s týmem SaBaT Praha poměrem 5:8. Výkon týmu 
nepůsobil špatně, nad SaBaTem jsme vedli, bohužel stačila jedna smě-
na, ve které nás soupeř přehrál, a my se již nedokázali do zápasu vrátit.

Druhý den nás čekal těžký soupeř, Hroch Brno. První směna byla 
naše, odpovědí ale byla tvrdá odplata od Hrocha. Následovala přeta-
hovaná o každý bod. Konečné skóre: 10:7 pro Hrocha. Po prohraném 
zápase nás čekal další těžký soupeř, Miners Kladno. Nevypočitatelný 
tým. Podle toho také vypadal výsledek utkání 20:5 ve prospěch Mi-
ners, přičemž čtyřbodová útěcha přišla až na konci utkání. Po této 
prohře bylo jasné, že na MČR nepostoupíme. Zbylé zápasy jsme si 
proto chtěli užít a trochu si spravit chuť.

V neděli jsme vyhráli ve vypjatém zápase nad Kotlářkou poměrem 
15:13. Byl to nádherný zápas. Pro trenéry v podstatě důvod proč se 
účastnit turnajů. Prohry přijdou, důležité ale je naučit tým zvednout 
se ze dna a najít týmového ducha. Zápas s Kotlářkou byla tahanice 
o každý bod. Hluboká prakticky každou směnu dotáhla jeden nebo 
dva body. Kotlářka s počítačovou pravidelností bodovala každou tře-
tí směnu, kdy se podařilo dotáhnout naše těžce získané body. Poté 
následovala série polařských chyb a Kotlářce se podařilo vzdálit se 

Zdeněk Josefus
asistent trenéra

1514
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Martin Macháček
hlavní trenér

Aleš Truneček
asistent trenéra



Příprava na herní část sezóny 2020 začala atletickou průpravou už 
na podzim 2019. A to v naší Sokolovně a v pronajaté tělocvičně U Su-
dárny. Podstatná část hráčů měla ještě k dobru i zimní účast v praž-
ské akademii na Eagles. Od baseballu jsme měli pauzu do prosince, 
kdy jsme začali s tréninkem pálky. Lednové až březnové tréninky již 
probíhali jako baseballové. V zimní části jsme se účastnili pravidelně 
mini turnaje v Hrotovicích. Už tam hráči předvedli dobrý výkon, který 
potvrdil jejich herní připravenost.

Jarní část měla začít turnajem na Eagles v prvním týdnu dubna. Bo-
hužel koronavirová pandemie všechny naše aktivity, včetně tréninků, 
zastavila. Naštěstí se v červnu mohli začít hrát soutěže a tak se rozjel 
alespoň regionální přebor. Bylo neuvěřitelné, že jsme se všemi týmy 
v regionu dokázali navzájem během jednoho měsíce uhrát povinnou 
část zápasů, pro splnění kvalifikačního penza pro MČR. Celou jarní 
část jsme všechny soupeře velmi výrazně poráželi a to díky výbor-
né pálce a base runningu. Naši nadhazovači nedávali soupeřům také 
moc šancí. Konec června pro nás znamenal vítězství jarní části regi-
onu JZČ bez jediné porážky se skóre 242 : 48 a tím přímý postup na 
MČR U 13.

Léto bylo pro část hráčů nabité a to z důvodu krásného turnaje EBT v 
Třebíči a také kvalifikačního turnaje U 15, do něhož se starší hráči za-
pojili. Naším prvním velkým turnajem U13 bylo Back to school na hři-
štích Sabatu Praha, hraným poslední víkend v srpnu. Hráči předváděli 
výborné výkony. Celý lineup byl kontaktní na pálce s krásnými hity a 
výborným baseruningem. Pole udělalo v celém turnaji minimum chyb 
a nadhazovači skvěle zaházeli. Hráčům zaslouženě patřilo 3. místo v 
celém turnaji.

Podzim začal přátelskými utkáními na Eagles s domácími kluky a také 
s Hrochy Brno. Tam byly zápasy ještě vyrovnané, nicméně jsme oba 

prohráli. Poslední turnaj roku bylo MČR U 13. Celá roční příprava se 
měla zúročit na tomto turnaji. Bohužel se hráčům na tomto jediném 
víkendu vyhnula obloukem pálkařská forma. Nadhazovači dělali, co 
mohli, ale pokud nebodujeme, nelze vyhrát. Turnaj to byl ale krásný a 
hráči si ho užili, i když jsme skončili na 8. místě.

Poslední akcí bylo play-off regionu, kde jsme si poprvé zahráli na no-
vém softballovém hřišti. Celá neděle byla slunečná a po vítězstvích 
nad soupeři jsme se stali celkovými vítězi Regionu JZČ.

U13 zhodnocení sezony

Václav Kapr
asistent trenéra
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Zdeněk Hajný
hlavní trenér

Viktor Lavička
asistent trenéra



Po velmi dlouhé době se nám v sezóně 2020 podařilo na Hluboké ote-
vřít vysněnou kategorii U18 a zároveň zrekonstruovat celý baseballový 
areál. Dovršily se tak dva významné mezníky, které se nesporně zapíší 
zlatým písmem do historie klubu. Vznik týmu U18 byl jedním z hlavních 
cílů našeho klubového rozvoje, protože dotvořil postupnou komplexní 
návaznost jednotlivých kategorií.

V roce 2020 jsme tedy hráli z mládežnických kategorií U7, U9, U11, U13 a 
U18. Hráči z U15 nastupovali pravidelně za starší U18, ale měli možnost 
se účastnit i turnajů a poměřit tak síly se svými vrstevníky. Vzhledem k 
tomu, že celé jaro bylo mužské hřiště z důvodu rekonstrukce zavřené, 
museli jsme část přípravy absolvovat ve Zlivi na bývalém baseballovém 
hřišti. Někteří zkušenější hráči se zúčastnili tréninků a zápasů s našimi 
muži a získali tak cenné zkušenosti. I přes ztížené tréninkové podmínky 
jsme dokázali odehrát slušná utkání se všemi soupeři a do konce jarní 
části jsme bojovali o přímý postup na MČR.

V základní části jsme odehráli celkem 12 zápasů (double po 7 smě-
nách). Hlubocká U18 byla první, kdo odehrál první zápas na novém 

hřišti. Původně se zde mělo konat 
All star game, ale kvůli covidu se 
vše změnilo. Výjimkou se stal duel 
s Eagles Praha, který zakončil naši 
jarní část doma. Pro nás všechny 

to bylo premiérové představení Hluboké. Přímý postup na MČR nám 
utekl o jedno vítězství a tak jsme museli vyrazit na čtyřdenní kvalifika-
ci do Třebíče. Zde jsme odehráli během čtyř dnů celkem pět zápasů. 
Postup byl na dosah, ale prohra s Frýdkem Místek v „extra směně“ nám 
zavřela dveře. Hráči z U18 tak měli jedinečnou možnost si zahrát celý 
podzim s muži a podílet se na obhajobě titulu z 1. ligy, což se klukům v 
Jablonci nakonec podařilo.

Pro hráče U15 bylo ještě připraveno MČR U15 „B“, které však bylo kvůli 
nepříznivému počasí zrušeno úplně.

Co říct závěrem? Ročník 2020 byl pro všechny, včetně trenérů, v mno-
hém premiérovým. Do budoucna máme na čem stavět, několik hráčů 
má zkušenosti i z jiných klubů republiky, kde v dřívějších sezónách hos-
tovali. V roce 2021 bychom chtěli otevřít i kategorii U15, čímž se nám 
celá „pyramida“ mládeže uzavře. Velkým bonusem je určitě to, že v 
této sezóně budou hrát naši muži po 16 letech extraligu.

U18 zhodnocení sezony

Jan Špilauer
asistent trenéra

1918

Ondřej Konvalinka
hlavní trenér



Zimní příprava a hledání trenéra na sezónu
Během zimní přípravy, která probíhala jako každý rok, se hledal tre-
nér pro mužský tým. Po nezdarech s importy z loňských let jsme se 
dohodli na tom, že mužský tým povedu já s asistencí Martina Marka. 
Rád bych poznamenal, že jsem chtěl být stále i aktivním hráčem. Tu-
díž mé působení v roli trenéra bych bral trochu s nadsázkou. Tak to 
brali i kluci. Byl jsem pro ně jako někdo, kdo určuje přibližný směr, ale 
oni sami věděli, jak jít správně vpřed. Pozorně jsem jim naslouchal, 
protože hrát a ještě “trénovat” není jednoduché. Člověku v této pozici 
se totiž hůř hledá správný nadhled.

Naší ambicí bylo skončit mezi top týmy v první lize a postoupit do 
bojů o účast v extralize 2021. Dalším cílem bylo pozvolna zapojovat 
do mužského týmu hráče z kategorie U18. 

Základní část první ligy
Hned první víkend, respektive první zápas, nám ukázal, že ani to ne-
bude tak jednoduché. Všichni budou muset ze sebe vydat to nejlepší 
a soustředit se na každý míč. Protože ligy byly kvůli protipandemic-
kým omezením nabité termíny zápasů a ani počasí nám nijak zvlášť 
nepřálo, nebylo možné odehrát všechny zápasy základní části. I přes 
to však bylo o čtveřici týmů, které si zahrají o účast v extralize 2021, 

rozhodnuto.

Nadstavba o Extraligu
Na začátku nadstavby proti sobě nastupovaly týmy 
ze stejných lig, tudíž jsme hráli s prvoligovými cel-
ky. Před víkendem s Frýdkem-Místkem, kam jezdí-
me tak často, že bychom tam mohli být jako doma, 
jsme měli kladnou bilanci: tři výhry a jednu prohru. 
V té době jsem si už začal pohrávat s myšlenkou, 
že bychom do zápasů s týmy z extraligy mohli jít 

s kladnou bilancí. Jenže přišla rána v podobě dvou proher ve Frýdku-
-Místku a rázem jsme byli opět na začátku s bilancí 3:3. Trochu nás to 
probralo a nakoplo do dalších zápasů. Hned následující víkend jsme 
dokázali otočit zápas s Technikou Brno a poté vyhrát i druhé utkání. 
Pro nás dvě velmi cenná vítězství. A když jsme dokázali v prvním utkání 
porazit Třebíč, měl jsem opět myšlenky na vysněnou extraligu.

Znovu však přišlo rozčarování v podobě porážky v druhém utkání se 
stejným soupeřem. I to jsme zvládli a během dalšího víkendu jsme 
dokázali až v dohrávce otočit pro nás nepříznivé utkání se Sabatem 
Praha. Byl jsem opravdu nabuzen energií do dalšího dne, kde na nás 
Sabat nasadil to nejlepší co má. A podařilo se mu to. Dokázali nás jas-
ně porazit. Díky tomu jsme šli do posledního herního víkendu s tím, že 
pokud nevyhrajeme aspoň jeden zápas, tak nám opět extraliga uteče 
těsně před nosem.

První zápas toho víkendu se hrál v Blansku s domácí Olympií. Blansko 
nás jasně porazilo 10:0, a přestože šlo o náš první a zatím i poslední 
zápas pod světly, nemohli jsme se na to vymlouvat. Museli jsme dát do 
nedělního zápasu vše. A podařilo se. Dokázali jsme porazit Blansko a 
díky tomu jsme si udrželi naději na postup. Bohužel už to ale nebylo v 
našich silách. Čekalo se na dohrávaný zápas Blanska a Sabatu Praha. 
I když většina z nás měla nějaké plány na víkend, naše myšlenky a 
pohledy se upírali jinak. Ano. Všichni jsme sledovali iscore i přenos na 
facebooku. Já jsem hypnotizoval mobil i u sobotního oběda. Pak jsem 
viděl poslední zahraný out. Vnitřně jsem téměř explodoval štěstím: 
EXTRALIGA SE BUDE OPĚT HRÁT NA HLUBOKÉ!

Play-off první ligy
Po zajištění účasti v extralize 2021 to pro nás ještě úplně neskončilo. 
Čekalo nás ještě play-off první ligy. Z tabulky z nadstavby vyplynulo, 
že nás čeká Frýdek-Místek. Před samotným začátkem jsme rozhodli, 

že do semifinále nasadíme co nejvíc mladých kluků, ať si zkusí veliký 
zápas. A tak se i stalo. V prvním zápasu to fungovalo a podařilo se ho 
v dohrávce vyhrát. Bohužel opět se projevila klasická česká mentalita.

V druhém zápase jsme si vedli výborně až do dohrávky páté směny. 
Soupeř nám nadělil 13 bodů, zvítězil a vyrovnal stav série na 1:1. Kvůli 
tomu jsme si ve svátek museli udělat opět výlet do Frýdku. Tam už 
jsme vsadili na zkušenost starších kluků a od začátku jsme si tento 
zápas hlídali. Na kopci předvedl neuvěřitelný výkon David Lukáš, kte-
rý dokázal odházet celý zápas. A díky tomu jsme zvítězili a postoupili 
do finále první ligy, kde nás čekal velmi silný soupeř, Blesk Jablonec.

Finále první ligy
Protože jsme skončili coby hůře postavený tým nadstavby o extra-
ligu, začínalo se finále u nás na Hluboké. Hned od začátku jsme se 
zde mohli spolehnout na své dva nadhazovače. David Šťastný odházel 
parádních sedm směn a poté ho nahradil mladý Michal Malát. I ten 
se své úlohy zhostil parádně a kromě jediného bodu v deváté směně 
soupeře k ničemu nepustil. Díky skvěle fungující pálce jsme zvítězili a 
ujali se vedení ve finálové sérii 1:0.

Druhý den nás čekala cesta do Jablonce, kde se hrálo už od 11 hodit. 
Když jsme vystoupili z aut, hned nás zaskočila zima. Hned do prvního 
zápasu toho dne jsme šli se zkušenými hráči, přesto nám trochu utekl 
začátek zápasu. Na kopci opět skvěle pracoval David Lukáš, který od-
házel celý zápas. Po první směně jsme prohrávali 0:4, ale od čtvrté smě-
ny jsme se začali lépe koncentrovat na pálku, v defenzívě přestali dělat 
chyby a rázem jsme vedli 6:5. S tímto skóre jsme šli i do dohrávky de-
váté směny. Tam se bohužel soupeři podařilo otočit skóre a po odpalu 
Lukáše Roubíčka bylo jasné, že bude muset rozhodnout až třetí zápas.

Nakopnout se po prohře v dohrávce, když jsme viděli soupeře nabi-
tého z výhry, nebylo jednoduché. Na kopci začal Josef Novák, který 
nakonec odházel šest směn, v nichž získal čtyři body. Skórovali jsme 
jako první a díky homerunu Jana Líkaře jsme šli do vedení. Stejný hráč 
pak dokázal stáhnout dva body v následující směně. Soupeř přesto 
ještě nesložil své zbraně a dokázal nám v šesté a sedmé směně dát 
pět bodů, čímž se k nám trochu přiblížil. Odpověděli jsme hned v další 
směně třemi krásnými doběhy. Dohazujícím nadhazovačem tohoto zá-
pasu byl Patrik Neubauer a splnil, co se od něj čekalo. Soupeři dovolil 
pouze jeden doběh. A po posledním outu byla jasno. JSME MISTŘI!!!

A tým zhodnocení sezony

Martin Marek
asistent trenéra

Stanislav Hejný
hlavní trenér
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Než začnu hodnotit rok 2020, chtěla bych moc poděkovat holkám, 
které poctivě trénují a již několik let tvoří pevnou základnu hluboc-
kého kadetského a nyní i juniorského softballu. Mít patnáct holek na 
soupisce by nám mohl leckterý jiný tým závidět.

Začínaly jsme v roce 2015 jako žákyně, které již dorostly do kategorie 
juniorek. I když některé nastoupily na střední školy, stále si najdou 
čas na tréninky, zápasy a svou účast mi potvrdily i na rok 2021. Prá-
ce s nimi mě naplňuje a mám radost, když se jim daří. Není to s nimi 
vždy jednoduché a jejich „hihňání“ na tréninku někdy nervy rvoucí, 
ale dobrá nálada je důležitá. Držím se hesla, že hráči by se měli soft-
ballem bavit. Když jsou holky spokojené, jsem i já. Také prý působíme 
jako milý, přátelský a kompaktní tým. Holky jsou prostě skvělá parta.

Samozřejmě děkuji všem rodičům za podporu, Vaškovi Petříkovi, kte-
rý se mnou odjezdil všechny turnaje (přestože se věnoval i kadetkám), 
pomáhal mi a zvládá i funkci koordinátora STM pro Jihočeský kraj. Dě-
kuji Dušanovi Hanzalovi, který se pilně věnuje STM, nadhazovačkám, 
softballu rozumí a pro rady chodím vždy k němu. Velkou oporou a  
parťákem je Jarda Dušek.

Dobrou zprávou je, že se nově tvoří tým žákyň, který povede V. Sala-
ba, J. Ziegelbauer a D. Lískovec.

Sezona 2020 nezačala pro nikoho příznivě. I my musely dodržovat 
vládní nařízení, která nám nedovolovala sportovat, přesto jsme se s 
tím dokázaly poprat. Jakmile se rozvolnila pravidla, naplno jsme vy-
užívaly Pardál, pálkařské klece a netrpělivě čekaly, až budeme moci 
na nově zrekonstruované softballové hřiště. Před prvním kadetským i 
juniorským turnajem se nám podařily odehrát dva přípravné zápasy s 
našimi ženami na hřišti Blondies. Českobudějovické Blondies poskyt-
lo zázemí v období, kdy se ještě nemohlo hrát na Hluboké a také zde 
trénovalo STM. 

V letošním roce jsme opět spolupracovaly s Pigs Trhové Sviny. Pod 
hlavičkou Pigs startovaly naše kadetky (ročník 2004 a mladší). Starší 
hráčky z Pigs zase vypomohly hlubockým juniorkám (ročník 2006 – 
2000). Některé odehrály dvě kategorie. 

Juniorskou soutěž jsme hrály letos poprvé. Našimi soupeři byli Žraloci 
Ledenice a pražské týmy -  Kotlářka, Spectrum, Sabat. Nevedly jsme 
si špatně. Čtvrté místo v divizi nás však nekvalifikovalo na MČR a tur-
naj o 7. místo se již neuskutečnil, přesto jsme celkově obsadily 7. místo 
(/10 týmů). Sezona pro nás skončila velmi brzo, a to 6. září. Naším 
největším úspěchem bylo finále na hlubockém turnaji (2. místo), kde 
jsme se zároveň mohly pyšnit novými dresy.

Koncem června (25. – 28. 6.) uspořádalo Eagles přípravný turnaj ka-
detek – Pohár kadetek ČSA U 16 (13. místo/ 16 týmů).

Kadetky si vedly v soutěži Superliga kadetek velice dobře a probojo-
valy se na MČR U16. Díky nouzovému stavu a zpřísněným opatřením, 
která byla třeba dodržovat během turnaje, nakonec na republiku ne-
odjely. Umístily se celkově na 8. místě (/11 týmů).

Vzhledem k tomu, že některé hráčky nedostávají tolik příležitostí, tur-
najů je méně, rodí se nová myšlenka uspořádat v roce 2021 Jihočes-
kou soutěž – Žraloci Ledenice, Blondies, Hluboká (2 týmy), Trhové 
Sviny.

STM – středisko talentované mládeže

STM spadalo v Jihočeském kraji pod Trhové Sviny. Vedl jej Dušan 
Hanzal a Vašek Petřík. Z hlubockých hráček zde trénovaly Petra Duš-
ková a Karolína Dvořáková. V červenci se uskutečnil jediný výjezd re-
prezentace do Itálie. Dále holky nechyběly na reprezentačních sou-
středěních. V termínu 13. - 17. 7. se uskutečnil kemp v Blatné (Dušková, 
Kundrátová, Klangová).

Výběry do STM 2020/2021 (širší výběr reprezentace) skončily úspěš-
ně opět pro Petru Duškovou (U15) a Karolínu Dvořákovu (U18). Uvidí-
me, co jim letošní sezona přinese. 

juniorky/kadetky zhodnocení sezony

Lenka Dvořáková
hlavní trenér
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My softballové šelmy z Hluboké chceme do A

V roce 2020 jsme dokázaly, s ohledem na posledních pár uplynulých 
let, neuvěřitelné, neřku-li rovnou nemožné. My Šelmy z Hluboké jsme 
stále ve hře a nejsme jednoduchým soustem pro ostatní týmy. V sezoně 
2020 jsme jasně ukázaly, že rozhodně nepatříme na chvost žebříčku. 

Naše novicky vytasily zoubky, přestaly dělat běžné chyby a začaly 
hrát softbal. Tím se stalo, že hned v prvním turnaji pod vedením Mi-
chala Pirgla, jsme dokázaly, že umíme vyhrávat. Turnaj jsme si užily a 
se super pocitem jsme se mohly vrhnout do sezony 2020, i když nám 
ji znepříjemňovala stejně jako ostatním celosvětová koronavirová kri-
ze a opatření s ní související.

V turnajích už pod vedením Milana Maříka a jeho občasného asistenta 
Michala Kubáta jsme se dokonce v jednom případě vyšvihly po lítém 
boji s Painbusters až na první místo. 

Ne v každém turnajovém klání se nám tak dařilo. V každém jsme však 
předvedly, že něco umíme. Naše něco se občas ukázalo nedosta-
tečným a po posledním turnaji jsme klesly na třetí místo společně s 
nedalekými Ledenicemi. O postupu do vyššího turnaje rozhodlo až 
čtvrté kriterium. Měly jsme stejně bodů, měly jsme stejně dobrých a 
špatných umístění ve všech turnajích a měly jsme na vzájemné zápasy 
skóre 1:1. V těchto společných zápasech jsme měly více obdržených 
bodů, což nás umístilo na 4 místo v naší části turnaje. Znamenalo to, 
že jsme postoupily do finálového turnaje B nasazené jako jedničky.

Bohužel koronaviru byl silnější a pandemie náš finálový turnaj zrušila. 
My netruchlíme. My víme, že jsme se dokázaly dostat do hry a ukázaly 
jsme, co v nás je. Nebýt ve finále A nám to nepokazí, cíle se nemusí 
splnit všechny naráz. Letos jsme se rozehrály, spravily jsme si náladu 
a další rok odfoukneme covid do zapomnění. Alespoň doufáme. Co 
však víme jistě je, že naším cílem bude vylepšit skóre a dostat se do 
finálového turnaje A. 

ženy zhodnocení sezony
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Michal Kubát
asistent trenéra

Kateřina Maříková
hlavní trenér



ZŠ Vltava
Hlavní trenér: Martin Mužík

Asistent trenéra: Vojtěch Vlach

Tréninky: úterý 14:00 - 15:00

Součástí klubových aktivit jsou baseballové kroužky pro děti, které v současné době vedeme na třech základních školách: ZŠ a ZUŠ Bezdrevská 3 
v Českých Budějovicích, ZŠ Hluboká nad Vltavou, ZŠ a MŠ Borek. Sezónu 2020 bohužel negativně ovlivnila koronavirová pandemie, která po led-
novém zahájení činnosti těchto kroužků už v březnu jejich činnost fakticky ukončila.

ZŠ Borek
Hlavní trenér: Martin Mužík

Asistent trenéra: Vojtěch Vlach

Tréninky: středa 14:00 - 15:00

ZŠ Hluboká nad Vltavou
Hlavní trenér: Martin Mužík

Asistent trenéra: Vojtěch Vlach

Tréninky: pátek 13:00 - 14:00

BASEballové kroužky

28.1 a 19.2.2020 uspořádal oddíl Sokol Hluboká tur-
naj pro děti z kroužků Vltava, Borek a Hluboká. Tur-
naje se účastnilo 15 vybraných dětí právě z našich 
kroužku, které doplnily hlubocké U9 a U11. Zápasy se 
hrály na 30 minut 2x každý s každým. Než ale celý 
turnaj vůbec začal, děti si vyzkoušely dovednostní 
dráhu na rychlost, hod do dálky a základy pálení. Se-
stava dětí z kroužků si nevedla vůbec špatně a proti 
skutečným baseballistům “urvala” dvě výhry. Všech-
ny děti si turnaj moc užily a my doufáme, že v této 
malé tradici budeme pokračovat i nadále. 

Tímto bychom rádi poděkovali všem zúčastněným 
týmům a budeme se těšit na příští rok.

turnaj škol
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hlubocký baseballový kemp

Na výbornou opět zapadli a výkonnostně úroveň leckde i pozvedli 
přespolní hráči – plzeňští, klatovští, pražští i borečtí. S klukama ze 
západních Čech máme jen dobré zkušenosti. Jsou dobrá parta, samo-
statní a zodpovědní. Letos jako jediní spali v sokolovně. S péčí o ně mi 
významně pomohl Vasil Zhupanin.

Vážím si tohoto týdne na počátku léta, kdy se společně s hráči, trené-
ry i rodiči potkáváme na hřišti a v areálu v hojném počtu a pozitivním 
duchu. Všechno to svědčí o kvalitní práci s mládeží v našem klubu.

Týden před kempem se zafinišovalo s pracemi na všech hřištích, kte-
rá byla ve finále připravena velmi dobře. Během celého pracovního 
týdne, 6.-10. července, prošla zatěžkávací zkouškou, neboť na nich 
trénovalo 82 hráčů rozdělených už tradičně do 4 kategorií dle věku. 
Usmálo se i počasí, tudíž jsme nemuseli řešit problémy s odtokem 
srážek  na hřišti B. Panovaly ideální teploty a nevadila ani tropická 
třicítka v pátek, v den, který byl věnován zápasům, soutěžím, relaxaci 
a slavnostnímu zakončení.

Tentokrát nepřijel žádný trenér pocházející z kolébky baseballu za 
Atlantikem. Jednání s dvěma adepty z rakouské ligy nedopadla kvůli 
možným problémům souvisejícím s covidem. Zahraniční obec zastu-
poval pražský usedlík z Kotlářky Australan Scott Mulhearn. Scottieho 
cvičení pro outfield se v nejstarší kategorii U15+U13 skvěle doplňovala 
s drily Arnyho Nesňala pro infieldry, pro které využíval dva nadhazo-
vací stroje. Díky těmto zlepšovákům vytvořil Arny i efektivní strojový 
pálkařský trénink pro U15+U13 i U11. Po zápřahu v pondělí a v úterý, 
převzal od středy nejstarší kategorii Ríša Kania a okořenil trénink por-
cí zábavy a soutěživosti.

Zdeněk Josefus, kterému při kempech na Hluboké prošlo už hod-
ně ročníků po sobě, nešetřil chválou nad pracovitostí a disciplínou 
letošní kategorie U11. Ta potvrdila svůj zápal a kvalitu také v zápase 
proti U13, který vyhrála po dramatické koncovce 18:16. Zdeněk byl tak 
nadšen  prací s týmem, že přislíbil pravidelnou pomoc týmu i během 
běžných tréninků.

Ve čtvrtek proběhly i další zápasy mezi kategoriemi. U9 si zahrály 
ostrý test proti U11 a U7 zase proti U9. V nejmladších dvou kategoriích 
byl potěšitelný vzrůstající počet dětí ve srovnání s předchozími lety 
a kempy. Celkem se prezentovalo 39 hráčů, z toho 32 členů  Sokola 
Hluboká, což je velmi dobrá základna pro klub.

Tréninky pro nejmladší byly zaměřené dovednostně i hravě, protkané 
celou řadou zápasů. Událostí pro ně se stalo čtvrteční spaní ve sta-
nech, okořeněné dobrodružnou stezkou odvahy. 

Naši začínající junioři a juniorky a o rok až tři roky starší kluci s extra-
ligovými zkušenostmi z jednadvacítek i dospělých tvořili polovinu z 
26 trenérů na kempu. Je dobře, že se zapojují a věnují čas menším.
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reprezentanti 2020

Michal Cajz
Širší výběr reprezentace U15

Matěj Vlach 
Širší výběr reprezentace U18

Petr Vojta 
Širší výběr reprezentace U23

Karolína Dvořáková
Softballová reprezentace ČR U16 

Martin Mužík
Seniorská reprezentace

Lukáš Chromý
Širší výběr reprezetace U12

Jan Sekyrka
Širší výběr reprezetace U12

Daniel Bárta
Širší výběr reprezetace U12
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Osm hráčů Hluboká Baseball & Softball se v sezóně 2020 úspěšně zúčastnilo úvodního výběru do českého národního týmu. 
Nastupující koronavirová pandemie jim ale následně zabránila jak v možnosti absolvovat další kola reprezentačního výběru, tak 
i v účasti na mezinárodních turnajích, včetně mistrovství Evropy a mistrovství světa.



turnaje na hluboké

Kvalifikace MČR U15 - počet účastníků: cca 120 hráčů , 6 týmů, počet diváků: cca 250 

All Star Game - počet účastníků: 40 hráčů , 2 týmů, počet diváků: cca 550 

Kvalifikace na MČR U13 - počet účastníků: cca 220 hráčů, 11 týmů, počet diváků: cca 400 

Turnaj softballu - počet účastníků: cca 90 hráček, 5 týmů, počet diváků: cca 100

MČR U9 - počet účastníků: cca 300 hráčů, 19 týmů, počet diváků: cca 500

ČBP U10 - počet účastníků: cca 250 hráčů, 17 týmů, počet diváků: cca 400

MČR U15 – „B“ - počet účastník: cca 75 hráčů, 5 týmů, počet diváků: cca 100

Finále oblasti U13 - počet účastníků: cca 45 hráčů, 4 týmy,  počet diváků: cca 150 

Finále oblasti U9 - tpočet účastníků: cca 50 hráčů, 4 týmy, počet diváků: cca 200 

Soustředění na Hluboké 

Kotlářka Praha 80 hráčů, 10 trenérů - 90 účastníků, délka soustředění 7 dnů

Technika Brno  70 hráčů, 15 trenérů - 85 účastníků, délka soustředění 7 dnů

Miners Kladno  50 hráčů, 11 trenérů - 61 účastníků, délka soustředění 8 dnů

Piraňas Beroun  50 hráčů, 14 trenérů - 64 účastníků, délka soustředění 7 dnů

Žraloci Ledenice  25 hráčů, 5 trenérů - 30 účastníků, délka soustředění 4 dny

Hlubocký kemp 82 hráčů, 26 trenérů - 108 účastníků, dělka soustředění 6 dní 
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all stars game

All stars víkend na Hluboké splnil nemalá očekávaní. Tým hvězd se 
sešel v avizovaném složení, největší pozornost poutal domácí odcho-
vanec Martin Mužík a „nováček“ v Extralize Martin Červenka. Home-
runem v zápase se blýskl Matěj Hejma. Všichni hráči týmu přispěli ke 
skvělé atmosféře a to, že vyhráli 7:5 nebylo nejdůležitější. U týmu se 
setkali tři elitní trenéři - Boris Bokaj, Hynek Čapka a Petr Baroch.

Pro tým do 23 let se jednalo o herní soustředění před rokem 2021, 
kdy tým odehraje MS v Mexiku. Soustředění ovlivnilo počasí, ale bylo 
důležité, že se tým sešel a dal dohromady.

Tradiční Homerun derby bylo tentokrát v novém formátu. Pálilo se 
3 minuty s půlminutovou přestávkou, nečekalo se na dopady míčů 
a pálkaři zasypali plochu desítkami odpalů. Na úspěch bylo potřeba 

více než 10 homerunů. Finále bylo tradiční Matěj Hejma 
vs. Marek Chlup, oba z Eagles Praha, a vítězem se stal 
Matěj Hejma. Výhodou nového formátu je atraktivní spád 
a jasné časové ohraničení. Ukázalo se, že 3 minuty jsou 
docela dost.

Velké poděkování patří Hluboké nad Vltavou, která zvládla vše per-
fektně uspořádat. Nové hřiště, které bylo touto akcí za přítomnosti 
hejtmanky Jihočeského kraje Ivany Stráské, starosty Hluboké Tomáše 
Jirsy a místopředsedy NSA Ivo Lukše slavnostně otevřeno, ještě po-
třebuje dozrát. Celý sportovní areál ale překvapil všechny přítomné, 
každým rokem je zde něco nového. Atmosféru akce podpořil dětský 
den a dva večerní koncerty.
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Hluboká Baseball & Softball Club z.s.

Sportovní 1276, 373 41 Hluboká nad Vltavou, T: 723 584 866, E: stastny@hluboka.cz

IČO: 266 07 255, DIČ: NEPLÁTCE

www.hluboka-baseball.cz

Naši partneři:

 
SKUPINA ČEZ

T U R I S T I C K Á  O B L A S T

Město
Hluboká nad Vltavou


